

FERTILEC MAKES YOUR LIFE EASIER WITH OUTSTANDING PRODUCTS

FERTILEC VOUS FACILITE LA VIE GRÂCE À SES EXCELLENTS PRODUITS.

 **Plant
Marvel**



Quality crops demand a quality fertilizer. Nutriculture Spoon-Feeding® fertilizers deliver total nutrient solutions designed for constant feeding applications. Used and preferred by professional growers everywhere. We don't just package fertilizer. We package what you need to grow a quality crop.

Un engrais de qualité est synonyme de cultures de qualité. Les engrais Nutriculture Spoon-Feeding® fournissent un apport complet en nutriments et une fertilisation constante. Choisis par les cultivateurs professionnels d'ici et d'ailleurs, ces produits sont plus que des engrais : ils sont gages d'une culture exceptionnelle.

Gardenscape
gardenscapeinc.com



Gardenscape offers great products to meet consumer, agricultural, and professional horticultural needs: lime products, salt, sand & firewood, decorative stone, soils, mixes & conditioners, mulches and Canadian peat moss.

Gardenscape offre d'excellents produits répondant aux besoins horticoles des marchés de grande consommation, agricoles et professionnels : produits à base de chaux, sel, sable et bois de chauffage, pierres décoratives, terre, mélanges et conditionneurs de sol, paillis et mousse de tourbe canadienne.

FELCO
SWISS  MADE



Reliable tools

Since 1945, Felco has been developing innovative tools to meet the needs of amateur gardeners and dedicated professionals alike—ergonomic tools with interchangeable parts, built from the best available materials and recognized around the world.

Des outils garantis

Depuis 1945, Felco innove avec des outils adaptés aux exigences des consommateurs, jardiniers amateurs ou professionnels passionnés : des outils ergonomiques, aux pièces interchangeables, fabriqués avec les meilleurs matériaux qui soient et reconnus dans le monde entier.

 **fertilec**

biodiversity | biodiversité

T : 1 888 831-1085 • F : 1 888 836-1915

www.fertilec.com